
 
 

UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 

VRIJDAG 26 JUNI 2009 

AANVANG 20.30 UUR 

DORPSHUIS PRINS MAURITS te NIEUWE NIEDORP 
 

De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt zaalvoetballen 

bij onze vereniging: 

POLAND BESTRATINGEN 
 

KEURSLAGER ARIE KLAVER 
 

DORPSHUIS PRINS MAURITS 
 

ACCOUNTANTSKANTOOR WIEDIJK  
 

BAR NICKS 
 

KLUSSENBEDRIJF RUUD NEGGERS 
 

ZETHOVEN TANDTECHNIEK 
 

GEBR. KOOMEN BESTRATINGEN 

 

HOVENIERSBEDRIJF PETER BOSSEN 

 

LOODGIETER SMAK  
 

WONINGINRICHTING JACK EN ATIE JONG 
 

FLEVO TRADE  
GROENTE EN FRUIT EXPORT 

 

SP 2000  
REPARATIES VAN GRONDVERZET MACHINES 

 

TIMMERBEDRIJF JONGEJAN 
 

KEURSLAGER LAUS KLAVER 
 

SCHILDERSBEDRIJF LEO WISSINK 





Agenda : 

 

1.  Opening. 

 

 

2.  Notulen 04-Juli-2008 

 

 

3.  Verslag Secretaris. 

 

 

4.  Verslag Penningmeester. (ter inzage bij vergadering) 

 Contributie seizoen 2009 / 2010 (idem 2008 / 2009): 

 Leden € 55,-, Reserve leden € 25,-, Leden onder 18 € 15,- 
 

 

5.  Verslag Kascommissie. (Melchior Dekker en Tjalling Zijlstra)  

 

 

6.  Pauze. 

 

 

7. Mededelingen Bestuur: 
 

 

8.  Verkiezing Bestuursleden:  
- Andre Kamp   (aftredend en herkiesbaar) 

- Evelien Vlaar  (aftredend en herkiesbaar) 

- Als nieuw lid stelt het bestuur voor Evelien Bakker. 
Tegenkandidaten kunnen zich melden tot 24 uur voor de vergadering voorzien 

van tenminste 3 handtekeningen van spelende leden. 
 

 

9.  Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie. 

 

 

 

10.  Rondvraag. 

 

 

 

11.  Sluiting. 

 



NOTULEN JAARVERGADERING 4 juli 2008 

 

De 36
e
 jaarvergadering, 4 juli 2008, Niedorphal.  

 

Opening: 

Voorzitter Arjen heet iedereen van harte welkom. 

 

Nadat er is stilgestaan bij het overlijden van Mathé Broersen, wordt er teruggeblikt op het 

afgelopen zaalvoetbalseizoen. 

Geen van de teams is kampioen geworden of gepromoveerd. Dames 5 heeft wel de beker 

gewonnen. Er waren hierbij (op de spelende Evelien na) geen bestuursleden aanwezig in 

verband met de bestuursvergadering die op dezelfde avond plaatshad.  

Het kersttoernooi was weer prima geregeld en ook het mixtoernooi was geslaagd. 

Laatstgenoemd evenement staat dit jaar niet op het programma. Dat wordt begin 2009.  

De Paaspolderloop had te maken met winterse omstandigheden, maar bracht desondanks veel 

deelnemers op de been. 

Het bestuur heeft weer meegedaan aan de fietstocht van de Rabobank.  

Het gatentrapkampioenschap kende een groot deelnemersveld. Dick Koster werd de winnaar. 

Emiel overhandig hem een mooie actiefoto.  

 

Notulen 19 juni 2007  
Op de notulen zijn geen op- of aanmerkingen.  

Deze worden daarom goedgekeurd en André wordt bedankt voor zijn inzet. 

 

Verslag secretaris  
Het verslag van de secretaris ziet er keurig uit, ondanks het gebrek aan tijd. Evelien wordt 

bedankt voor haar inzet. 

 

Verslag penningmeester  
Marcel krijgt het woord. 

Bij het bespreken van het verslag van de penningmeester blijkt dat iedereen zijn of haar 

contributie heeft betaald.  

Er is geld binnen gekomen door sponsorbijdragen, acties en evenementen als de 

Paaspolderloop, het gatentrapkampioenschap en de Rabo-fietstocht.  

Marcel is zeer positief over de inzet van het bestuur en de leden bij acties en evenementen.  

Tenues/materialen: onder meer nieuwe shirts, ballen en sokken en reserveshirts. 

Voor de rest weinig bijzonderheden.  

De financiële situatie is gezond, dus wederom geen contributieverhoging.  

 

Saldo-overloop: er is iets over van het feest en de kleinere bijdrage aan de KNVB.  

Willem vraagt hoe het met de boetes is gegaan. Marcel antwoordt dat ze bij de teams 

teruggevorderd gaan worden, dus voor de vereniging geen extra kostenpost. 

Marije vraagt naar Jubel en Treur.  

 

Balans: de SZVV heeft vier procent kostenstijging aangegeven, dus dit is meegenomen in de 

begroting.  

Arjen bedankt Marcel. 

 

Verslag kascommissie  
Piet Kliffen neemt het woord en zegt dat alles prima voor elkaar is en geeft Marcel een pluim.  



Pauze 

 

Mededelingen bestuur 
Marcel heeft een brief van de SZVV gekregen over het niet op komen dagen. De SZVV deelt 

hiervoor hogere boetes uit plus een 3-0 nederlaag. Dus hier moeten we goed voor uitkijken.  

 

Er kan nog meegedaan worden aan de Sponsorloterij.   

 

Leden moeten zaaldienst goed vervullen. Arjen doet een oproep aan alle leden om dit goed in 

de gaten te houden.  

 

Scheidsrechters zijn steeds slechter te krijgen.  

 

Prins Maurits was aan het verbouwen, daarom wordt deze jaarvergadering in de Niedorphal 

gehouden.  

 

Verkiezing bestuursleden 

Aftredend en herkiesbaar: Emiel en Willem. Ze gaan allebei door.  

 

Benoeming kascontrolecommissie  
Piet Kliffen is aftredend. Melchior Dekker neemt de taak voor de tweede keer op zich. 

Tjalling Zijlstra wordt ook aangewezen.  

 

Rondvraag  
      -    Willem wenst iedereen alvast een prima seizoen.  

- Dames 3. Wil Silver is geen coach meer, zegt Jannie Langerak. Het is nu Annet 

Zwagerman plus Annet? 

- Dick bedankt voor zijn foto. 

- Tjalling vraagt naar de plannen voor het eerste. Joep wordt de nieuwe coach. Het is 

nog een beetje koffiedik kijken, maar in grote lijnen blijft het hetzelfde.  

- Cees Stammes vraag om opheldering over het bekertoernooi. Evelien legt uit hoe dat 

heeft kunnen gebeuren. Cees weet genoeg.  

- Emiel komt met het archief met allemaal foto’s. Ziet er keurig uit.  

 

Sluiting 

Arjen bedankt iedereen voor zijn of haar inzet en wenst iedereen een goed seizoen.  
 

 

  

 

 

 

 

 



Verslag secretaris seizoen 2008/-2009 
 

Het 1
e
 met kersverse coach Joep den Boogert heeft het niet zo bijzonder best gedaan in de 

tweede klasse KNVB. Huib Jong en Mark Roor (keeper) hebben het 1
e
 dit jaar versterkt maar 

helaas zonder resultaat. Na vier wedstrijden stonden er nog steeds maar nul punten op de 

teller. Na de kerst werd steeds een beroep gedaan op invallers uit het 2
e
. Niet zonder succes, 

er werden meer wedstrijden gewonnen. Helaas werden in een cruciale periode tegen directe 

concurrenten slechts twee punten in plaats van de nodige negen behaald. Hierdoor en het feit 

dat de concurrenten de punten wel haalden, belandde het 1
e
 op de voorlaatste plaats. 

Uiteindelijk bleek dat het allemaal niet goed genoeg was en is het 1
e
 in een competitie van 

twaalf teams dan ook op de elfde plek geëindigd met slechts zestien punten. Het ziet er naar 

uit dat het 1
e
 afdaalt naar de 3

e
 klasse KNVB. 

 

Het 2
e
 van coach Hans Stammes heeft een zeer goed jaar achter de rug in de derde klasse 

KNVB. In het begin werden er nog niet heel veel punten behaald, maar gaandeweg het 

seizoen begon het al beter te draaien. Met name de tweede helft van de competitie ging prima. 

Uiteindelijk zat er zelfs nog bijna een kampioenschap in, maar dat werd in de laatste wedstrijd 

verspeeld. Zodoende eindigde het 2
e
 op de tweede plek. Het 2

e
 is het meest scorende 

herenteam van de vereniging, maar liefst 116 keer werd er raak geschoten. 
 

Manuel Bakkum, coach van het 3
e
, kan tevreden terugkijken op het afgelopen seizoen. Vorig 

jaar in dezelfde klasse (eerste klasse SZVV) draaide het maar zeer matig, maar dit seizoen zat 

het vaak mee en er werd er vrij veel gescoord. Helaas werden tegen slechte tegenstanders 

onnodig punten verspeeld, maar een vijfde plek in de eindrangschikking is goed te noemen.  
 

Het 4
e
 onder leiding van coach Rino Bakker en ‘stand in’ Marc Langedijk is ook dit jaar weer 

in de middenmoot geëindigd namelijk op de vijfde plek in de tweede klasse SZVV. Een 

opleving halverwege het seizoen resulteerde in zes overwinningen waardoor ze net boven de 

middenmoot zaten en er dus in de nacompetitie tegen de hogere teams gespeeld moest 

worden. Daar werd geen wedstrijd meer gewonnen. Het 4
e
 heeft wel lang meegedaan in de 

beker, maar helaas niet lang genoeg om er één aan de prijzenkast toe te voegen. 
 

Het 5
e
 met coachend speler Rob Eelsing speelde dit jaar een klasse lager dan vorig jaar, nu in 

de derde klasse SZVV. Het 5
e
 is net als de twee voorgaande teams op de vijfde plek 

geëindigd. Een minder leuke wedstrijd dit jaar was de wedstrijd tegen Callantsoog in de 

Spartahal. Rob had zijn best gedaan een team compleet te krijgen, maar de scheidsrechter 

aldaar (we zullen geen namen noemen) wilde onder geen beding deze wedstrijd aanvangen 

ook al waren de invallers niet uit een hoger team of iets dergelijks. Gespeeld werd er die 

avond niet. Tegenstander Callantsoog wist zelfs zonder punten te halen deze wedstrijd, de 

eerste plek te behalen. 
 

Het 6
e
 onder leiding van speler Kevin Vergouwe is net als vorig jaar op de zevende plek 

geëindigd in de vijfde klasse SZVV. Werden vorig jaar nog acht wedstrijden gewonnen, dit 

jaar waren het er negen. Ook werd er een wedstrijd meer gelijk gespeeld dan vorig jaar. 

Evenveel wedstrijden werden verloren. Vorig jaar werd 109 keer gescoord, dit jaar 93 keer. 

Prima gegaan dus dit seizoen. 
 

Het 7
e
 heeft onder leiding van coach Melchior Dekker een goed seizoen gedraaid in de zesde 

klasse SZVV. Ze zijn keurig op een tweede plaats geëindigd. Van de twintig wedstrijden zijn 

er elf gewonnen, zeven gelijk gespeeld en er werd maar twee keer verloren en dat van de 

uiteindelijke kampioen. Mede door goed keeperswerk is dit prima resultaat behaald. Het 7e 

met een gemiddelde leeftijd van bijna 43 jaar gaf als team weinig kansen weg getuige de 

weinige tegendoelpunten (50), hiertegenover staat dat ze moeite hadden met scoren.  

Het 8
e
 met coachend keeper Pim Klanke is zevende of achtste geworden in de zevende klasse 

SZVV. Op het moment van schrijven moet het 8
e
 namelijk als enige van de vereniging nog 



een wedstrijd spelen tegen Kaagvogels die op dit moment een gelijk aantal punten heeft. Het 

8
e
 was dit jaar zomaar 8

e
, na jarenlang het 9

e
 geweest te zijn. Dan hebben we een verrassing, 

als het goed is zijn jullie volgend jaar weer het 9
e
! Maar we moeten de definitieve indeling 

nog even afwachten. 
 

Voor de mannen van het 9
e
 was het een goed seizoen met mooie overwinningen in de achtste 

klasse SZVV. Vorig jaar speelden de mannen nog zevende klasse, maar dan was het dit jaar 

toch prettiger zo. Fors verlies werd geleden tegen de ‘veteranen’ van Schaga 66, mannen die 

zeker gemiddeld niet jonger waren maar het verlies was duidelijk. Nieuwe Niedorp 9 is 

eigenlijk ook een veteranen team maar hier willen de mannen nog niet aan. Het 9
e
 is een echt 

vrienden team waarvan de meeste mannen werkzaam zijn in de agrarische sector met een 

klinkerlegger en tevens sponsor in het doel. Mannen ga zo door want jullie doen het prima 

onder leiding van coach Siem Entius. 
 

Voor de veteranen was het een matig seizoen met veel afzeggingen en blessures, wat vaak 

nul punten opleverde en voor een rot gevoel na de wedstrijd zorgde. Vooral het niet komen 

opdagen of niet voor een vervanger zorgen was het grote manco dit jaar. Spelen zonder wissel 

is voor velen teveel van het goede. Er zijn natuurlijk ook mooie wedstrijden geweest, zoals 

tegen paal 29 in de Spartahal waar Kees Helder weer eens de clown uithing. Er werd 

gestreden op het scherpst van de snede, ja dat zijn toch de mooiste wedstrijden. Dood of de 

beker. De laatste wedstrijden speelden enkele gast-spelers van Winkel mee en zo proberen de 

veteranen volgend seizoen nog enkele spelers erbij te halen, mogelijk onder andere van 

Schaga 66. De inzet voor volgend jaar is meer strijd leveren en een goede opkomst. Jacob van 

Herwerden neemt afscheid als coach, na dit vele jaren te hebben gedaan. Ook op deze plek 

bedanken wij Jacob hartelijk voor zijn inzet! Dit seizoen zullen de veteranen snel vergeten, op 

naar volgend seizoen.  
 

Coach Lamper heeft met zijn team Dames 1 weer een enerverend seizoen achter de rug. Nog 

steeds geplaagd door de vruchtbare gronden om zich heen, is hij met zijn dames toch het 

seizoen doorgekomen. Helaas was het net als vorig jaar nogal rommelig door deze epidemie. 

Dit heeft er in geresulteerd dat Dames 1 in de onderste regionen is neergestreken. Maar, 

komend seizoen is de wil er om toch mee te draaien in dezelfde eerste klasse.  
 

Dames 2 heeft sinds dit seizoen weer een vaste coach in de persoon van Mark Benedictus op 

de bank zitten. De meiden hadden wat mannelijk overwicht nodig, aldus de aanvoerder van 

het team. Dames 2 speelde net als vorig jaar samen met dames 1 in de eerste klasse. De 

meiden hadden een zware dobber aan de tegenstanders. Er werd dit seizoen maar tweemaal 

gewonnen. De dames moesten het vijf maanden zonder verdediger Karin Bakker stellen 

omdat die in België verbleef wegens stage. Ook hadden ze geen vaste keeper wat zeer 

vervelend was. De wedstrijden gespeeld tegen dames 1 van Niedorp werd tweemaal met één 

punt verschil verloren. Maar er werd ook een bekerwedstrijd tegen dames 1 gespeeld en die 

werd door dames 2 gewonnen! De meiden zijn uiteindelijk als één na laatste geëindigd.  
 

Voor Dames 3 in de tweede klasse werd het een verrassend seizoen. Aan het begin van het 

seizoen deelde het team mee de competitie niet te willen spelen, er zouden tekort speelsters 

zijn. Maar de competitie was al van start gegaan en gelukkig realiseerden de dames dat 

stoppen eigenlijk geen optie was. Er werd versterking aangetrokken en zonder te klagen 

werden alle wedstrijden netjes afgewerkt. Helaas werd er niet zo vaak gewonnen maar dat 

maakte niet uit. In de laatste wedstrijden speelden er meiden met dit team mee die de 

gemiddelde leeftijd behoorlijk omlaag haalden wat voor leuke wedstrijden zorgde. Dames 3 

heeft helaas toch besloten na dit seizoen te stoppen en dat betekent dat een paar dames 

steunend lid blijven en een paar zeer trouwe leden de vereniging gaan verlaten. We hopen 

jullie nog regelmatig tegen te komen in de sporthallen of elders! 
 



Dames 4 is dit seizoen gestart met twee enthousiaste nieuwelingen die het team wilden 

versterken. Tevens is het 4
e
 van de vierde klasse naar de derde klasse gepromoveerd, wel op 

aanvraag hoor! Het team moest in eerste instantie even wennen aan elkaar maar al snel 

draaide het op volle toeren en werd er veel gewonnen. Opvallend dit seizoen waren de vele 

zwangerschappen die elkaar op korte termijn opvolgden. Zwanger of niet er werd tot aan het 

eind toe gevoetbald, dit soms tot ontsteltenis van de tegenstander die bij verlies zeer verbaasd 

was dat er tegen vier zwangeren gespeeld was. Het 4e is uiteindelijk als gedeeld derde 

geëindigd, wat uiteraard in de kantine bij Joop gevierd is.  
 

Dames 5 is dit jaar als vijfde geëindigd in de vierde klasse waar veertien teams aan deel 

namen. Over het algemeen ging het dit seizoen redelijk goed, maar soms werd verloren van 

teams die ver onder deze dames stonden. Dit heeft helaas wat puntjes gekost. Dit jaar had 

dames 5 de ‘pech’ dat de keepster zwanger werd, zodat om de beurt het doel verdedigd mocht 

worden. Verder waren er een aantal blessures, waardoor er bijna elke wedstrijd voor 

vervanging gezorgd moest worden. Dit team is hard op zoek naar een aantal nieuwe fanatieke 

speelsters. De vereniging mocht dit team verrassen met een sponsor, P. Jongejan 

timmerwerken, in de vorm van hele mooie shirts die hopelijk nog vaak gedragen worden en 

wellicht zorgen voor een hogere eindstand volgend seizoen.  
 

Dames 6 speelde dit jaar voor het eerst bij zaalvoetbalvereniging Nieuwe Niedorp. In de loop 

van het seizoen werd Stefan Wiedijk als coach aangetrokken. De meiden hebben het lang niet 

verkeerd gedaan in de vierde klasse. Ze zijn op de tiende plek geëindigd van de veertien 

teams. Acht wedstrijden werden gewonnen en vier gelijk gespeeld waardoor het puntenaantal 

op 27 eindigde. Meiden ga zo door! Het doel van deze meiden voor volgend jaar is natuurlijk 

om hoger te eindigen maar nogmaals het is best goed gegaan. 
 

De B junioren hebben een goed seizoen gedraaid. De jongens tikken lekker en weten 

elkaar steeds beter te vinden in hun spel. In tweede competitie van afgelopen seizoen werden 

maar liefst tien overwinningen behaald, nul keer gelijk gespeeld en werd er slechts vier 

verloren. Coaches Timo Rood en Stef Klaver kunnen met hun jongens al met al tevreden op 

het seizoen terug kijken. 
  

De C junioren zijn na een zwaar seizoen vorig jaar dit seizoen wel degelijk gegroeid. Ze zijn 

steeds beter gaan voetballen en daarom worden makkelijk doelpunten gescoord. Helaas 

worden ook makkelijk doelpunten weggegeven aan de tegenstander volgens coach Jaap 

Blokker. Deze jongens vormen een heel hecht en enthousiast team. Ze zijn er altijd en dat 

moeten we hebben! Ga zo door dan komen jullie er wel.  
 

De ZVV Nieuwe Niedorp kan weer terugkijken op een geslaagd en prettig verlopen seizoen. 

Buiten het voetbal om, stonden er ook weer andere activiteiten op het programma. Zo 

organiseerde de vereniging zoals altijd het traditionele Gatentrap Kampioenschap tijdens de 

Kielendag. Dick Koster won de editie van 2008 en wie in 2009 heeft gewonnen is op moment 

van schrijven nog niet bekend. De Paaspolderloop was dit jaar een hele mooie, zeker qua 

weersomstandigheden. Wat een verschil met 2008. Toen stonden we met de ijsmutsen op en 

nu scheen het zonnetje op het parcours. Het evenement, waar de zaalvoetbalvereniging altijd 

een belangrijk steentje aan bijdraagt, was wederom zeer geslaagd.  
 

De prestaties en gezellige evenementen zijn uiteraard niet zomaar tot stand gekomen. Voor 

een vereniging zijn sponsors, donateurs en vrijwilligers van groot belang. Namens de ZVV 

Nieuwe Niedorp bedanken wij bij deze iedereen voor zijn of haar inzet. Verder wensen wij 

iedereen een prettige vakantie toe en veel succes in het nieuwe seizoen. 
 

Evelien Bakker en Evelien Vlaar, secretarissen. 

 

   


